
ZÁPIS Č. 2/2016 ZE SCHŮZE FINANČNÍHO VÝBORU 

ZASTUPITELSTVA MĚSTYSE NEHVIZDY 

20. 4. 2016 

 

Přítomni: Adamec Tomáš, Mgr. Záhrobský Karel, Nepivodová Jana 

Ředitel školy  Paedr. Luboš Rýdlo,  

Host: Jana Rýdlová 

Program jednání: 

             1)            Schválení  programu 

             2)            Určení  zapisovatele  

             3)            Seznámení  s vnitřními předpisy  a směrnicemi  ZŠ a MŠ 

             4)            Hospodaření s přípěvkem za rok 2015 v částce  176 056,-Kč 

             5)            Seznámení se zápisy  školské rady za rok 2015 

             

Jednání se uskutečnilo od 17:00 hod. v ředitelně ZŠ. 

 

1) Schválení pořadu jednání 

Návrh usnesení: FV schvaluje program jednání na den 20. 4. 2016  

Hlasování: pro 3, proti 0, zdržel se 0. Návrh byl přijat. 

 

2) Určení zapisovatele 

 - za zapisovatele byl navržen předseda FV Tomáš Adamec 

 Návrh usnesení: FV určuje za zapisovatele zápisu Tomáše Adamce 

 Hlasování: pro 3, proti 0, zdržel se 0) Návrh byl přijat. 

 

 3) Seznámení s vnitřními předpisy a směrnicemi ZŠ a MŠ 

Ředitel školy Luboš Rýdlo seznámil FV výbor s obsahem vnitřních směrnic a předpisů pro ZŠ a MŠ. 



Dále informoval FV o hospodaření školní jídelny a jídelny v mateřské školce.   

FV  se seznámil s vnitřními předpisy a směrnicemi ZŠ a MŠ a bere na vědomí hospodaření jídelen v 

ZŠ a MŠ. 

 

4) Hospodaření s příspěvkem za rok 2015 

-  velká část příspěvku padne na pronájem sálu pro tělesnou výchovu v areálu TJ. Sokol Nehvizdy 

 - Fa. č. 150 901  1. pololetí 2015  53. 000,- Kč 

                              2. pololetí 2015 53. 000,- Kč 

Celkové náklady na pronájem sálu pro tělesnou výchovu činí 106. 000,- Kč 

Fa. č. 110 156  nábytek  do ředitelny  a sborovny  ZŠ v hodnotě 26.056,- Kč  

Zbytek příspěvku škola použije na mzdu účetní, která měsíčně vyjde na 9.000,- Kč i s DPH od firmy 

VENIS s.r.o.  Příspěvek vystačí na 4 - 5 měsíců. Pak už škola hradí ze svých prostředků. 

 

5) Seznámení se zápisy ze školské rady za rok 2015 

  Školská rada se sešla na za rok 2015 ve dnech: 9. 2. 2015 

                                                                                    31. 8. 2015 

                                                                                    15. 10. 2015 

Veškeré zápisy jsou uvedeny na webových stránkách ZŠ Nehvizdy. 

 

Na všechny dotazy nám ředitel školy Luboš Rýdlo vždy odpověděl nebo nám poskytl dokument k 

nahlédnutí. FV výbor dostal v tištěné podobě Výroční zprávu o činnosti školy za rok 2014-2015. 

 

 

Jednání finančního výboru bylo ukončeno v 18:30 hodin. 

Zapsal: Tomáš Adamec v. r., předseda FV, 20. 4. 2016 

 

 

 


